



Consumer and
Corporate Affairs Canada

Legal Metrology

Consommation
et Corporations Canada

Métrologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

S.WA-T270

NOV 22 1988

NOTICE OF TEMPORARY APPROVAL

AVIS D'APPROBATION TEMPORAIRE

Company: Pacific Industrial Scale Co.
Limited
12560 Vickers Way
Richmond, B.C.
V6V 1H9

Société: Pacific Industrial Scale Co.,
Limited
12560 Vickers Way
Richmond, B.C.
V6V 1H9

Manufacturer: Pacific Industrial Scale
Company Limited
Richmond, B.C.

Fabricant: Pacific Industrial Scale
Company Limited
Richmond, B.C.

Type of Device: Electronic Platform
Scale.

Appareil: Bascule à tablier électro-
nique.

MODEL NUMBER
N° de modèle

SIZE
Dimensions

CAPACITY*
Capacité*

12-1218-200

12' x 18'

200 000 lb

or metric equivalent.

*ou l'équivalent métrique.

Accessories: Compatible accessories that meet the requirements and perform in accordance with the Weights and Measures Act, Regulations and Specifications may be used.

Accessoires: Peuvent être utilisés les accessoires compatibles qui satisfont aux exigences de la Loi sur les poids et mesures, du Règlement et des Spécifications y afférents.

Description: These devices are full electronic platform scales utilizing 4 parallel link compression load cell assemblies, which support the weighbridge. The lateral movement of the weighbridge is restricted by bumper bolts attached to the outside faces of the I-beams.

Description: Il s'agit de bascules électroniques à tablier comprenant 4 cellules de pesage travaillant en compression qui sont reliées en parallèle et sur lesquelles reposent le tablier. Des boulons de butée fixés aux faces extérieures des poutres en I restreignent le déplacement latéral du tablier.

Condition of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6922-F156-2

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c., 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement, et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

No. de référence: G6922-F156-2



W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

NOV 22 1983